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Protokół nr 43/2014 
 

posiedzenia Komisji  Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 27 stycznia 2014 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 8
00

, zakończyło się o godz.8
45

. 
 

Członkowie Komisji i osoby zaproszone – obecni na posiedzeniu  

wg załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji, Pan Maciej Szota, 

który na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 

wymagane przepisami kworum, w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

2. Sprawy bieżące. 
 

Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego 

realizacji (za – 4). 
 

Ad. 1. 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2014. Zmiany spowodowane są 

zwiększeniem dochodów o 67 004 zł w związku ze zwiększeniem wpływów 

wynikających z wpłat środków własnych jednostek oświatowych oraz 

przyjęciem dotacji na realizację umowy partnerskiej na rzecz realizacji 

Programu Rewitalizacji Społecznej pt. „Razem łatwiej” w wysokości 

1 004 854,24 zł. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokółu. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów: 

Czy są pytania? Nie ma. Przystępujemy do zaopiniowania projektu uchwały. 

 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia  

na rok 2014? 

jednogłośnie (4 radnych za) 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Pan Naczelnik Grzegorz Gąsiorek przedstawił pakiet 3 uchwał: w sprawie 

ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania 

„Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020; w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego 

na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim programem 

wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa  

w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020; w sprawie odpłatności za pomoc  

w formie gorącego posiłku dla uczestników Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Inowrocławiu. 

31 grudnia 2013 r. zakończyło się obowiązywanie ustawy z dnia 29 grudnia 

2005 r. o ustanowieniu programu wieloletniego „Pomoc państwa w zakresie 

dożywiania” (Dz. U. z 2005 r. Nr 267, poz. 2259). 

 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego  

w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-

2020 stanowi załącznik nr 4 do protokółu. 

 

Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania  

w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób 

objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie 

dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 stanowi 

załącznik nr 5 do protokółu. 

 

Projekt uchwały w sprawie odpłatności za pomoc w formie gorącego posiłku  

dla uczestników Środowiskowego Domu Samopomocy w Inowrocławiu stanowi 

załącznik nr 6 do protokółu. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów: 

Czy są pytania? Czy ustawa o ustanowieniu programu wieloletniego „Pomoc 

państwa w zakresie dożywiania” wejdzie w życie? 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Jest projekt, wydano rozporządzenie, na podstawie którego państwo może 

dofinansować posiłki. MOPS dawał 20%, a teraz możemy starać się o środki. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów: 

Czy może być taka sytuacja, że nie będzie tych środków? 
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Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Tak. Jednak program z dożywianiem się sprawdzał. Rozporządzenie daje takie 

same możliwości. Nie narzuca obowiązku, tylko daje możliwość. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów: 

Dużo osób korzysta z tej pomocy? 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Nie wiem. Korzystają uczestnicy Środowiskowego Domu Samopomocy  

i świetlic socjoterapeutycznych, także uczniowie w szkołach. Do wydania 

obiadu nie potrzeba decyzji administracyjnych. Natomiast kryterium jest wyższe 

niż w ustawie – tam jest 100 zł. U nas jest 150 zł i nie jest zmieniane. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów: 

Czyli więcej osób może skorzystać? 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Tak. To jest kontynuacja programu. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów: 

Nie ma więcej pytań? Przystępujemy do głosowania. 

 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020? 

 

jednogłośnie (4 radnych za) 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego  

do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie 

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 

wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania 

„Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020? 

 

jednogłośnie (4 radnych za) 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie odpłatności za pomoc w formie gorącego posiłku dla uczestników 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Inowrocławiu? 

 

jednogłośnie (4 radnych za) 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

 

Ad. 2 
Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów: 

Informuję, że przychyliłem się do prośby Pani Dyrektor Wiesławy Pawłowskiej 

i w planie pracy Komisji w styczniu i lutym nastąpiły zmiany – Sytuacja 

ekonomiczna Ośrodka Sportu i Rekreacji zostanie omówiona w lutym. 

 

Czy są inne sprawy bieżące? Nie ma. W związku z wyczerpaniem porządku 

obrad zamykam posiedzenie Komisji. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 
 

Maciej Szota 

 
 

Protokółowała 
 

Renata Gołkowska 

 


